
kZápis ze schůze Osadního výboru Náchod - Babí z 6. listopadu 2019 

Přítomni: Říha, Hornych, Šimek, Zoufal, Korec, Čtvrtečková - zápis, Plšek 

Nepřítomni: Janků, Čejchan  

Zápis: 

1. Počátkem listopadu byl splněn další z požadavků občanů Babí. Po 

prodloužení zábradlí na stezníku Vrška v jeho horní části byl vybudován 

chodník v ulici Pavlišovská, vedoucí od ústí ul. Ungrádova ke stezníku 

Vrška. Práce ve velmi krátké době provedla firma Silvagro, s. r. o., Zábrodí. 

Výrazně se tak zlepšila bezpečnost chodců. Členové OV Babí zašlou na MěÚ 

v Náchodě k rukám starosty J. Birkeho děkovný dopis. 

2.  Děkujeme p. Škodové za upozornění na propadlý obrubník v ul. Ungrádova. 

3. Žádost na MěÚ. Jelikož opakovaně dochází ke zneužívání průjezdu mezi 

Dolní Radechovou a Babím, žádáme, aby se městská policie zaměřila na 

oprávněnost řidičů ke vjezdu. Žádost na MěÚ v Náchodě předá J. Říha. 

4. Akce, které se blíží: 

  5. 12. (čtvrtek), Mikuláš 

14. 12. (sobota) Výroční schůze SDH Babí v hasičské zbrojnici od 18 hodin 

15. 12. (neděle) od 15.30 hodin, Strojení vánočního stromku na hřišti 

 

Příští schůze OV Babí se koná ve středu 4. prosince u Barešů od 18 hodin. 

 

V Náchodě – Babí 6. listopadu 2019 

                                                                 

                                                                         …………………………………… 

                                                                                       Jan Říha, předseda 


